
 

 

 Buczkowice, 6 lipca 2020 r. 

ORG.0003.4.2020 

 

 

Pani 

Jadwiga Górna 

Radna Rady Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

Odpowiadając na interpelację z dnia 26 czerwca br., w której prosi Pani o usunięcie barszczu 

Sosnowskiego rosnącego wzdłuż ścieżki rowerowej, uprzejmie informuję, że prace związane 

z usuwaniem roślin inwazyjnych, zgodnie z umową, przez najbliższe 5 lat wykonuje firma 

FBSERWIS (wykonawca ścieżki etap I).  

 

W czerwcu, w związku z dużą ilością dni z opadami deszczu, prace były opóźnione, co spowodowało 

szybki wzrost tych roślin w niektórych rejonach ścieżki. Aktualnie prace zostały wznowione.  

 

 

Z poważaniem 

Józef Caputa, Wójt Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują:  

1) 1x adresat, 

2) 1x Przewodniczący Rady Gminy, 

3) 1x aa. 

 


